

KOMMISSIONEN

KOMMISSIONENS BESLUT

av den 22 december 2004

om anpassning av de korrigeringskoefficienter som skall tillämpas från och med den 1 februari, 1 mars, 1 april, 1 maj och 1 juni 2004 på löner till tjänstemän, kontraktsanställda och tillfälligt anställda vid Europeiska gemenskaperna som tjänstgör i tredje land och till en del av de tjänstemän som är kvar i tjänst i de tio nya medlemsstaterna under en period av högst 15 månader efter anslutningen

(2004/929/EG)

EUROPEISKA GEMENSKAPERNAS KOMMISSION HAR BESLUTAT FÖLJANDE

med beaktande av Fördraget om upprättandet av Europeiska gemenskapen,

med beaktande av tjänsteföreskrifterna för tjänstemän i Europeiska gemenskaperna och anställningsvillkoren för övriga anställda i Europeiska gemenskaperna, fastställda genom rådets förordning (EEG, Euratom, EKSG) nr 259/68⁽¹⁾, särskilt artikel 13 andra stycket i bilaga X till dessa,

med beaktande av anslutningsfördraget för de tio nya medlemsstaterna, särskilt artikel 33.4 i detta, och

av följande skäl:

- (1) Genom rådets förordning (EG, Euratom) nr 1785/2004⁽²⁾ fastställdes, för sista gången och enligt de gamla tjänsteföreskrifterna, i enlighet med artikel 13 första stycket i bilaga X till dessa tjänsteföreskrifter de korrigeringskoefficienter som, med verkan från den 1 januari 2004, skall tillämpas på löner som utbetalas i respektive tjänstgöringslands valuta till tjänstemän vid Europeiska gemenskaperna som tjänstgör i tredjeländer.
- (2) I enlighet med artikel 13 andra stycket i bilaga X till tjänsteföreskrifterna bör, med verkan från och med den 1 februari, 1 mars, 1 april, 1 maj och den 1 juni 2004, vissa av dessa korrigeringskoefficienter anpassas eftersom förändringen i levnadskostnaderna enligt den statistisk

som kommissionen förfogar över, beräknad på grundval av korrigeringskoefficienten och motsvarande valutakurs, för vissa tredjeländer har visat sig vara större än 5 % sedan korrigeringskoefficienterna senast fastställdes eller anpassades.

HÄRIGENOM FÖRESKRIVS FÖLJANDE.

Enda artikel

De korrigeringskoefficienter, som tillämpas på löner som utbetalas i tjänstgöringslandets valuta till tjänstemän, kontraktsanställda och tillfälligt anställda vid Europeiska gemenskaperna som tjänstgör i tredjeländer och till en del av de tjänstemän som är kvar i tjänst i de tio nya medlemsstaterna under en period av högst 15 månader efter anslutningen, skall med verkan från och med den 1 februari, 1 mars, 1 april, 1 maj och 1 juni 2004 anpassas enligt bilagan.

De växelkurser som används vid beräkningen av lönerna skall fastställas i enlighet med genomförandebestämmelserna till budgetförordningen och motsvara de datum som anges i första stycket.

Utfärdat i Bryssel den 22 december 2004.

På kommissionens vägnar
Benita FERRERO-WALDNER
Ledamot av kommissionen

⁽¹⁾ EGT L 56, 4.3.1968, s. 1. Förordningen senast ändrad genom förordning (EG, Euratom) nr 857/2004 (EUT L 161, 30.4.2004, s. 11).

⁽²⁾ EUT L 317, 16.10.2004, s. 1.

BILAGA

Anställningsort	Korrigeringskoefficienter februari 2004
Dominikanska republiken	33,1
Surinam	49,3
Zimbabwe	31,9

Anställningsort	Korrigeringskoefficienter mars 2004
Dominikanska republiken	38,9
Zimbabwe	33,5

Anställningsort	Korrigeringskoefficienter april 2004
Dominikanska republiken	43,8
Sierra Leone	65,6
Zimbabwe	38,7

Anställningsort	Korrigeringskoefficienter maj 2004
Georgien	87,4
Malawi	71,6
Dominikanska republiken	48,6
Zimbabwe	42,9

Anställningsort	Korrigeringskoefficienter juni 2004
Kazakstan	94,0
Dominikanska republiken	46,4
Sierra Leone	71,0
Zimbabwe	44,7